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Til medlemmer i Teie Håndballklubb 

 
 
 

     Teie 26. mars 2025 

 

Sakliste og saksdokumenter for årsmøte i Teie Håndballklubb  

 

Styret viser til innkalling til årsmøte av 25. februar 2025. Årsmøtet avholdes den 26. mars 2025, kl. 

1930 i auditoriet på Teigar Ungdomskole. Under følger saklisten for årsmøtet: 

 

Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene 

Sak 2: Velge dirigent(er) 

Sak 3: Velge protokollfører(e) 

Sak 4: Velge to medlemmer til å underskrive protokollen 

Sak 5: Godkjenne forretningsorden  

Sak 6: Godkjenne innkallingen 

Sak 7: Godkjenne saklisten 

Sak 8: Behandle idrettslagets årsberetning 

Sak 9: Behandle idrettslagets regnskap, økonomiske beretning og kontrollutvalgets beretning 

Sak 10: Behandle forslag og saker:  

• Ingen innkomne forslag. 

Sak 11: Fastsette medlemskontingent og treningsavgift 

• Styrets forslag til medlemskontingent: 

o Vanlig medlemskap kr 300,- 

o Støttemedlemmer kr 100,- 

o Førstegangs medlemskap (håndballskole 6-7 åringer) kr 50,- 

o Rolleinnehavere kr 100,- 

o Honnør (pensjonist/ufør/annet) kr 100,- 

 

• Styrets forslag til treningsavgift: 

o 6-7 år: 0,- 

o 8-10 år: 800,- 

o 11-12 år: 1200,- 

o 13-14 år: 1500,- 
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o 15-16 år: 1600,- 

o Over 16 år: 3000,- 

Sak 12: Vedta idrettslagets budsjett 

Sak 13: Behandle idrettslagets organisasjonsplan: 

 

 

Styrets forslag til vedtak: Organisasjonsplanen godkjennes. 

Sak 14: Foreta følgende valg: 

• 14.1 Styre: 

o Styreleder 

o Nestleder 

o 5 styremedlemmer 

o 1 varamedlem 

Se valgkomiteens innstilling: vedlegg 4 

 

• 14.2 Kontrollutvalg: 

o Leder 

o 1 medlem 

 

Se valgkomiteens innstilling: vedlegg 4 

 

• 14.3 Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 

representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 

 

Forslag til vedtak: Styret gis fullmakt til å oppnevne representanter. 

 

• 14.4 Valgkomité: 

o Leder 

o 1 medlem 

 

Se styrets innstilling: vedlegg 4 
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Vedlagt finnes følgende dokumenter: 

• Ref. sak 8: Idrettslagets årsberetning 

• Vedlegg 1 – Ref. sak 9: Kontrollutvalgets beretning 

• Vedlegg 2 – Ref. sak 9: Resultatregnskap og balanse 

• Vedlegg 3 – Ref. sak 12: Styrets forslag til budsjett 

• Vedlegg 4 – Ref. sak 14: Valgkomiteens innstilling 

Ved spørsmål om årsmøtet, kan Dag Slettemeås kontaktes på telefon 92663614 eller e-post: 

post@teiehk.no 

Med vennlig hilsen 

Styret Teie HK 
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1. Klubbstyret og ulike verv i 2024 
Styret: 

- Styreleder: Dag Slettemeås 

- Nestleder/Arrangementsansvarlig: Madelen Øderud 

- Styremedlem/Barnehåndballansvarlig: Hege Markussen 

- Styremedlem/Økonomiansvarlig: Marc Johan With 

- Styremedlem: Kristin Neegaard 

- Styremedlem: Christian Fjeldheim 

- Styremedlem: Gro Gulliksen  

- Varamedlem: Morten Livang Andersen 

Administrasjon: 

- Leder: Børge Furu 

Valgkomité: 

- Leder: Hanne Skråmm  

- Medlem: Linn Øygard  

Kontrollutvalg: 

- Leder: Geir Åkvik 

- Medlem: Børge Furu 

Sportslig utvalg: 

- Medlem: Marianne Seljestad 

- Medlem: Morten Livang Andersen 

Dommeransvarlig/dommerkontakt:  

- Leder: Åse Bækkevold Kloster 

Kiosk- og innkjøpsansvarlig:  

- Leder: Hilde Bakkeløkken 

Barnehåndballturneringsansvarlige: 

- Medlem: Johanne Egeberg 

- Medlem: Therese Fissum 

Politiattestansvarlig:  

- Christian Jahren 

Sponsorgruppe: 

- Børge Furu 

- Christian Jahren 

Slottsfjellcup: 

- Styret: Martin Andersen 

- Styret: Harald Parnas  

- Komiteverv: Marc Johan With 

- Komiteverv: Thomas Frantzen 

- Komiteverv: Hege Pedersen 

- Komiteverv: Jannice Schau Slettemeås 

- Komiteverv: Morten Solberg 
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2. Aktivitet 

2.1. Styreleder har ordet 
I 2024 ble det avholdt 10 ordinære styremøter, og det ble behandlet 87 saker. Styremøtene har 

omfattet både rutinesaker og større strategiske beslutninger.  

I året som har gått har styret jobbet med å «komme oss på beina» og finne en måte å organisere 

klubben på slik at den blir mer effektiv og personuavhengig. Dette arbeidet pågår fortsatt. Internt i 

styret jobbes det primært i Office365/Teams, men epost benyttes til kommunikasjon i en 

overgangsfase. Det er samtidig opprettet flere TeieHK-epostadresser for spesifikke henvendelser til 

sportslig utvalg, styreleder og administrasjon. Klubben er dessuten aktiv i mange kanaler, og en rekke 

elektroniske systemer og nettjenester skal koordineres. Det jobbes fortsatt med å effektivisere 

organisering av informasjon og kommunikasjon.  

Klubben har vært aktiv i sosiale medier, spesielt på Teie HKs offisielle Facebook-side. Målet har vært å 

promotere aktiviteten til klubbens følgere, og synliggjøre det klubben gjør også for potensielle 

sponsorer. Det jobbes aktivt med ytterligere promotering i sosiale medier.  

Et hovedmål i år har vært å øke aktiviteten i klubben, både gjennom tiltak direkte rettet mot lagene, 

men også tiltak som skal bidra til å bygge en sterkere klubbkultur. Dette har vært et tydelig ønske og 

et behov etter koronaperioden, og klubben har hatt oppsparte midler som i år har vært delvis 

benyttet til å støtte sosial/sportslig klubbaktivitet.  

Styret har i tillegg behandlet et strategisk dokument der det foreslås å gjøre klubben både bredde- og 

utviklingsorientert. Dette inkluderer blant annet en plan for administrativ utvikling, sportslig opplegg, 

rekruttering, og nye inntektskilder. Styret vil i året som kommer jobbe videre med den strategiske 

retningen for klubben, der et hovedmål er å styrke motivasjon og deltakelse for hele klubben – 

spillere, trenere, styret, utvalg, foreldre og sponsorer. I den forbindelse har det i 2024 blitt engasjert 

både en ny administrativ støttefunksjon og klubbutviklerrolle. Klubben har dessuten blitt resertifisert 

på Klubbhuset Nivå 1, og det jobbes med en fremdriftsplan for sertifisering på Klubbhuset Nivå 2.  

I 2024 har medlemsmassen, antall aktive lag, og aktivitetsnivået økt fra året før, og styret er opptatt 

av å holde på og styrke det gode aktivitetsnivået i klubben. Det er fortsatt fokus på rekruttering av nye 

spillere, trener- og dommerutdanning, spillerutvikling, guttesamarbeid og jenteløft, beachhåndball, 

og å etablere en fast struktur av håndballskoler og sommercamp gjennom året. Det har i tillegg blitt 

etablert en Teie Håndballkafé og arrangert klubbturer til mesterskap. Det ble dessuten gjennomført 

en feiende flott juleavslutning/grøtfest for hele klubben i Nøtterøyhallen, med flere hundre deltakere!  

I og med satsingen på økt sportslig og sosialt aktivitetsnivå i Teie HK, har styret bevilget økonomisk 

støtte til en rekke formål, som leie av lokale til sosiale samlinger, treningsleir, cup-deltakelse, osv. 

Styret har også vedtatt at klubben skal støtte deltakelse i nasjonale serier som Bring og Lerøy 

økonomisk. Det har videre blitt søkt om støtte gjennom eksterne utlysninger til utstyr, drakter, 

håndballskole, osv. – og vi fikk i 2024 innvilget midler til treningsutstyr og Obos-håndballskole 

(gjennomført 2025). Kiosk-vogna har vært aktivt i bruk, og vi fortsetter avtalen med Obos der vi 4-5 

ganger i året bidrar med vafler og kaffe til deres kunder når det er visningshelg eller julegrantenning. 

Styret har vedtatt at inntektene fra Obos-dugnaden skal gå direkte til lagene og ikke til klubben 

sentralt.  

De siste par årene har vi forsøkt å gjøre beachhåndball til en integrert del av klubben, blant annet 

gjennom arrangementet Rosanes Open. I 2024 ble det for første gang arrangert beach-serie på 

Rosanes, og Teie HK har i samarbeid med Færder kommune bidratt til å opparbeide ny bane og fornye 



8 
 

den eksisterende, slik at det nå er to fullverdige baner i bruk. Dette er et tilbud som kan fenge mange 

i sommermånedene med sand, sol, sommer, musikk, kiosk og morsom beachhåndballaktivitet. Teie 

HK ønsker å profilere beachhåndballen ytterligere i året som kommer.  

En stor takk til alle som har bidratt i klubben i år, både spillere og foreldre, de som sitter i styre og 

verv, og våre flotte sponsorer!  

Dag Slettemeås, styreleder  

2.2. Økonomi 
I og med en betydelig økning i satsingen på sportslig aktivitet i klubben, har vi i 2024 valgt å styre mot 

et underskudd. Det er ingen dramatikk i dette, ettersom det over tid har vært et uttrykt ønske om å 

benytte noe oppsparte midler til økt sportslig aktivitet. Dette innebærer at kostnadssiden i en periode 

blir høyere enn inntektssiden. I 2024 har vi hatt økte kostnader til personell ifm. utviklingssatsingen, 

nedsatt medlemskontingent for å redusere økonomisk press på medlemmer, betydelige kostnader 

grunnet økt deltakelse – og støtte til – nasjonale serier (Bring/Lerøy), støtte til spillere med 

økonomiske utfordringer, overføring av tidligere klubbinntekter til lagene (f.eks. Obos-dugnad), og 

individuell støtte til spillere ved overnattings-cuper. Det har også vært behov for å trykke et betydelig 

antall nye draktsett som har gitt økte kostnader. Inntektssiden har ikke dekket alle disse kostnadene, 

men det har vært et bevisst valg å gå mot et underskudd, grunnet ønsket om å øke aktiviteten og 

tappe noe av den oppsparte kapitalen. Nytt av året i oversikten over årsoppgjøret er at lagkontoer nå 

er underlagt klubben og føres på inntektssiden. Dermed er årsresultatet noe bedre enn forventet.  

Vi går inn i 2025 med en liknende strategi som i 2024 om å støtte lag- og klubbaktivitet, men med et 

langt større fokus på inntektssiden og på kostnadskontroll. Derfor er det fra 2025 nedsatt et 

markedsutvalg som skal se på sponsormuligheter. Samtidig vil søknadsinnsatsen til støtteordninger 

økes, og økonomien vil følges tettere gjennom året. Ettersom vi nå har satt inn et større beløp på 

høyrentekonto, vil dette gi betydelige renteinntekter. I 2025 er det budsjettert med et lite overskudd. 

Dag Slettemeås, styreleder  

2.3. Slottsfjellcup 
Slottsfjellcupen er Teie HKs største arrangement og hovedinntektskilde. Årets turnering, som også 

2023-turneringen, viste seg å være en suksess. Det finansielle resultatet fra Slottsfjellcupen 2024 var 

meget tilfredsstillende, selv om omsetningen ble redusert med cirka 8%. Omsetningsnedgangen var 

forventet, ettersom antallet deltagende lag bevisst ble redusert. Denne reduksjonen ble besluttet før 

cupen for å redusere det operative presset vi opplevde i 2023. Styret mener at dette var en riktig 

avgjørelse, da det bidro til å levere et bedre produkt til de deltagende lagene samt redusert 

belastning på de frivillige. 

Ordinært resultat før skatt ble på ca. 1.7 millioner kroner – en reduksjon sammenlignet resultatet for 

2023. Basert på årets resultat innstilte og utbetalte Slottsfjellcup et utbytte på i overkant av 1.6 

milloner kroner til eierklubbene. Basert på eksisterende retningslinjer for fordeling av utbytte mellom 

eierklubbene Ramnes IF, Sem IF og Teie HK, ble Teie HKs andel på ca. 531.000 kroner i 2024. Utover 

ordinært utbytte ble det etterbetalt et ekstraordinært utbytte knyttet til mottatt momskompensasjon 

på i overkant 56.700,-. Kort oppsummert for 2024: 230 påmeldte lag (ca. 2.500 deltakere), kamper i 

11 haller (618 kamper), 80 dommere deltok, overnatting på 9 skoler, 680 dugnadsvakter gjennomført, 

egen miniturnering i Vålehallen, og konsert på Støperiet. 

Budsjettert overskudd for Slottsfjellcup 2025 er omtrent 1.738.000 kroner, likt som 2024. Kostnader 

forventes for cupshowet i Messehallen, økte utgifter til regnskapssystemet Tripletex, fire nye 
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betalingsterminaler, samt høyere halleie for Rema1000 hallen. Selv om denne hallen er dyrere enn 

Wilhelmsenhallen, kan den redusere transportkostnader og frivilligbehov. 

Vi ønsker å takke Martin Andersen, Marc Johan With, Morten Solberg, Harald Parnas, Jannice Schau 

Slettemeås, Thomas Frantzen og Hege Pedersen for formidabel innsats i 2024 som Teie HKs styre- og 

komitemedlemmer i Slottsfjellcupen. Vi håper at flere ønsker å stille til verv for cupen fremover – det 

er både givende og svært inntektsbringende for klubben, og dermed også for lag og spillere. 

Martin Andersen, styret i Slottsfjellcup 

2.4. Annen aktivitet 
Felles klubbturer til Posten Cup og Håndball-VM 

For å fremme samhold og engasjement har Teie Håndballklubb i 2024/2025 arrangert to felles 

klubbturer. Begge turene samlet et stort antall medlemmer og tanken har vært å bygge fellesskap og 

inspirasjon blant klubbens spillere, trenere og foresatte. 

Posten Golden League, Larvik – Oktober 2024: I oktober organiserte vi en felles klubbtur til Posten 

Cup Golden League i Larvik for å se Håndballjentene i aksjon. Over 200 medlemmer deltok, og turen 

ble en stor suksess. Arrangementet samlet store deler av klubben, styrket samholdet og bidro til økt 

engasjement rundt norsk landslagshåndball. Det var en flott opplevelse for både de yngste spillerne, 

som fikk se sine store forbilder på nært hold, og de eldre spillerne, som fikk inspirasjon til videre 

utvikling. Turen fikk også oppmerksomhet fra Norges Håndballforbund, som omtalte turen i sine 

kanaler, blant annet i artikkelen "Alle mann til Larvik for å se Håndballjentene". I tillegg fikk vi omtale i 

Tønsberg Blad, som bidro til økt synlighet for klubben og vårt engasjement for håndballmiljøet. 

Håndball-VM for herrer, Oslo – Januar 2025: I januar arrangerte vi nok en felles klubbtur, denne 

gangen til Håndball-VM for herrer i Oslo. Det var nærmere 200 påmeldte og Teie HK samlet nesten et 

helt felt i Unity Arena på Fornebu. Stemningen var god, og vi fikk oppleve topp internasjonal håndball 

på nært hold – selv om det ikke gikk helt veien for de norske håndballherrene. Turer og initiativ som 

dette er en god mulighet til å skape minnerike opplevelser for klubbens medlemmer, samtidig som 

det gir inspirasjon til våre egne spillere. Det var motiverende å se norske landslagsspillere i aksjon, 

noe som forhåpentligvis kan forsterke både idrettsglede og ambisjoner blant Teie HKs unge spillere. 

Begge turene har vært viktige samlingspunkter for klubben og har skapt entusiasme blant spillere og 

foresatte. Tilbakemeldingene har vært positive, og vi har mottatt signaler om å fortsette med slike 

tiltak i fremtiden. Klubbturer bidrar til å bygge klubbkultur og inspirere neste generasjon spillere. 

Teie Håndballkafé 

Som et ledd i å skape et sosialt møtested for spillere, trenere og foresatte, har Teie Håndballklubb i 

ble det i 2024 planlagt et prøveprosjekt med Teie Håndballkafé. Kaféen har blitt arrangert på nyårett 

2025, på tirsdager og onsdager i forbindelse med treninger, med mål om å styrke fellesskapet i 

klubben og legge til rette for en hyggelig atmosfære rundt aktivitetene i hallen. Bemanningen har 

bestått av frivillige, primært besteforeldre, men også noen foresatte har bidratt til servering og 

organisering. Serveringen har inkludert kaffe, saft, frukt og vafler og alt har vært gratis. Lokalet har 

blitt møblert med ekstra bord og pyntet med løpere og tente lys for å skape en hyggelig atmosfære. I 

tillegg har vi vist håndballkamper på storskjerm når det har vært aktuelt, noe som har bidratt til en 

god og relevant atmosfære. Foreløpig konklusjon er at Håndballkaféen har hatt god oppslutning fra 

spillere og foresatte, og tilbakemeldingene har vært positive. Kombinasjonen av sosial samling, 

servering og håndball på skjerm har skapt en god stemning.  

Christian Fjeldheim, styremedlem 
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3. Sportslig 

3.1. Barn, ungdom og senior i seriespill sesongen 2024-2025 
Teie HK har 25 lag i seriespill i alderen 11-16 år og senior, fordelt på 11 guttelag og 14 jentelag. Det er 

økning på hele 8 lag fra sesongen 2023-2024. 

1. Teie – G11, Aktivitetsserie B-nivå 

2. Teie – G11, 2 Aktivitetsserie B-nivå 

3. Teie - G13, B-nivå (Vår A-nivå) 

4. Teie – G14, B-nivå 

5. Teie – G14 2, B-nivå 

6. Teie/Flint - G16 Bringserien 

7. Teie/Flint – G161 A-nivå 

8. Teie/Flint – G161 B-nivå 

9. Teie/Flint – G16 2 B nivå 

10. Teie/NHE/NHB – G20 1 A-nivå 

11. Teie – G18 Lerøyserien 

12. Teie - J11 1 – A-nivå 

13. Teie - J11 2 – B-nivå 

14. Teie – J12 1 – A-nivå  

15. Teie – J12 2 – B-nivå 

16. Teie – J12 2 – C-nivå 

17. Teie - J13 1 - A-nivå  

18. Teie - J14 1 – A-nivå  

19. Teie - J15 1 – A-nivå 

20. Teie – J15 2 – B-nivå  

21. Teie - J16 1 – A-nivå 

22. Teie – J16 Bringserien 

23. Teie – J16 2 – B-nivå 

24. Teie – J16 3 – A-nivå  

25. Teie - KSr 1 – 4.div 

3.2. Barnehåndball 6-12 år 
Teie HK ønsker å gi barn og unge i nærmiljøet et tilbud om å spille håndball i et trygt og godt sosialt 

miljø. I klubben vår skal alle ha rett til å delta uavhengig av ferdigheter, bakgrunn, kultur eller religion. 

Vårt fokus skal være lekbetont allsidig utvikling og fair play. Vi vil oppfordre alle i klubben til å lese 

Norges Håndballforbund sitt hefte om barnehåndball, slik at våre utøvere opplever å bli sett og hørt 

innenfor gode rammer rundt hvert lag. 

Teie HK har som mål å stille lag i alle aldersklasser fra 6 år til 12 år for både gutter og jenter. Det stilles 

fortrinnsvis rene lag i aldersklassene, men på enkelte av klassene har det i 2024 vært doble 

alderstrinn. Alle årsklassene med lag har vært med på sesongens aktivitetsturneringer i regi av 

regionen. 

Det har vært god aktivitet i de aller fleste årsklasser, og Teie har opplevd økt tilstrømming av nye 

spillere også i 2024 sammenlignet med 2023. Klubben anser rekruttering likevel og fremdeles, som en 

av de aller viktigste områdene å jobbe videre med også i 2025. Det ble ved sesongstart startet 

håndballskole for 1. og 2. klassingene, og som medførte at vi fikk lag både på jente og guttesiden for 

1. klassingene. I løpet av sesongen har vi i tillegg fått etablert både et jente- og et guttelag i 2016 

årgangen. Alle de yngste lagene har deltatt i regionens aktivitetsserie i inneværende sesong, med stor 
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suksess og glede. Teie HK vil fortsette med den årlige håndballskolen i årene fremover for å sikre 

rekrutteringen til barnehåndballen, samtidig som vi ønsker å videreføre arbeidet rundt regionens 

prosjekt «Kast ballen» i de lokale skolene. I håndballskolen vil det videreføres å benytte unge 

seniorspillere som trenere på selve skolen, mens målet er å få foreldre til å overta ansvaret når lagene 

er etablert. 

Teie HK ønsker å være en klubb som legger til rette og motiverer for at det er foreldre som vil og skal 

bidra aktivt som trenere og oppmenn i de første årene. Vi tilbyr trenerutdannelse for 

trenerkandidater i barnehåndballen, og oppfordrer trenere og oppmenn til å delta på ulike 

arrangement i regi av Norges Håndballforbund, Region Sør. 

Teie HK ønsker å berømme alle trenere og støtteapparat rundt lagene, som har stått på og virkelig tatt 

ansvar for at våre aller yngste medlemmer har hatt gode opplevelser med Teie HK gjennom hele 

sesongen. Aktiviteten og kreativiteten som er vist settes stor pris på. Barnehåndballen i Teie HK har 

utrolig mange flinke og engasjerte trenere og oppmenn som bidrar til å danne grunnlaget for et godt 

treningstilbud til de aller minste! 

Hege Markussen, barnehåndballansvarlig 

3.3. Ungdomshåndball  

3.3.1. Gutter 13 – junior (G20)  
Sportslig på guttesiden i Teie fortsetter det å gro veldig godt. Vi har hatt en partner/prestasjonsavtale 

for 08 og 09 årgangen med Flint denne sesongen, et samarbeid som har fungert meget godt! 08-Laget 

kvalifiserte seg til BRING-serien og ligger p.t an til å nå et historisk sluttspill i denne nasjonale serien.  

09-laget har stilt i 16 C serie og har etter jul hatt en god progresjon hvor de nå kjemper i toppen av sin 

pulje. Flere spillere har i tillegg hospitert opp på 08, noe som fungerer veldig bra. 

Våre eldste gutter, G20 har bestått av både 06, 07 og 08 spillere som har gjort en god sesong med en 

liten spillerstall. Her har vi hatt en sammensatt-avtale med NHE og NHB, hvor 3-4 spillere fra disse to 

klubbene også har hatt en spill-arena. 

Våre gutter 13 og 14 fortsetter sin gode utvikling. Lagene har i tillegg til sine egne treninger og 

kamper denne våren hatt et treningssamarbeid med NHB sin 2011 årgang, et treningssamarbeid hvor 

øktene har hatt fokus på tekniske ferdigheter. Vi gleder oss til fortsettelsen. 

Vi fortsetter og bygge på et godt fundament på guttesiden i klubben, noe som er særdeles viktig.  

3.3.2. Jenter 13 – damer senior  
På jentesiden er det også god aktivitet om dagen, og denne sesongen har samtlige årganger fra 13 – 

16 år spilt A-serie. I tillegg er klubben på jentesiden også representert i nasjonal serie ved vårt J08 lag. 

Dette viser at klubben jobber godt med å lage gode arenaer for utvikling av jentespillere her på øya. 

Jenter 13 og 14 har denne sesongen hatt et treningssamarbeid da disse årgangene består av litt få 

spillere. Begge lagene spiller A-serie, og selv om det ikke har blitt så alt for mange poeng, spiller 

begge lagene mange jevne kamper mot de beste lagene i regionen.  

J15 er en stor gruppe med mye aktivitet. De spiller både J15 og J16. Laget har de siste årene dominert 

sin egen årsklasse, både her i regionen og på nasjonalt nivå. De klarer seg også veldig godt i møte 

med ett år eldre jenter. Flere av jentene er også aktuelle for å representere regionen i regions-NM i 

slutten av april.  
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J16 er også en stor gruppe som denne sesongen har spilt både i nasjonal serie og regionale serier. En 

del av jentene har også bidratt på klubbens seniorlag i 4 divisjon. Jentene har hatt en tøff sesong, 

men spiller jevne kamper mot lag som holder godt nasjonalt nivå. 

Damer senior har denne sesongen spilt i 4 divisjon. Etter en litt tung start, har laget den siste tiden en 

rekke gode resultater. Dette gjør at plassen i divisjonen virker relativt trygg, noe som er viktig med 

tanke den videre utviklingen av jentesiden som klubben jobber mot. 

Marianne Seljestad og Morten Livang Andersen, SU 

3.4. Administrativt i SU 
Sportsplan: Hovedfokuset til sportslig utvalg er til enhver tid gjeldende sportsplan. Dette er dessuten 

et verktøy for både spillere, foreldre og støtteapparat. Sportsplanen er et «levende» dokument som 

skal evalueres etter hver sesong, for å se om vi når målene våre. Videre ser vi at Facebook, Spond og 

andre sosiale medier er nyttige kommunikasjonsplattformer som effektiviserer driften vesentlig 

mellom styret, lagene og publikum. 

Arbeidsområder: SU har hatt ansvar for hallfordeling, temasamlinger, fellestreninger, trenerutvikling i 

egen regi, trenerkurs og samarbeidsfora med andre klubber. SU har hatt ansvar for Trenerforum samt 

deltatt i flere møter denne sesongen for å representere Teie HK, og har også bidratt som konfliktløser 

for flere årganger. Vi tilstreber å opprettholde et godt sportslig og sosialt tilbud, for å ivareta alle som 

ønsker å spille håndball. 

Hovedmålsetninger: Det jobbes godt nedover i årgangene og per i dag er det mange dyktige trenere 

som trener lag i klubben. Dette gjør at klubben har alle muligheter til å fortsette den positive 

utviklingen. Likevel er det viktig at klubben har visjoner om hva den ønsker videre. For syv år siden ble 

det bestemt at det skulle etableres et seniormiljø på jentesiden og at målet var å skape et godt tilbud 

som skulle sikre spillerfrafall. Vi har her tatt grep og for neste sesong ansatt en hovedtrener på en 3-

årig kontrakt for junior og damelaget vårt. Dette er en ung og målbevisst trener som ønsker å være en 

bidragsyter på jentesiden i klubben. Hun er målbevisst og veldig klar for at vi skal kunne nå de målene 

vi har satt om at Teie HK bør være det soleklare alternativet for jenter som spiller håndball på øyene.  

Vi har denne sesongen fått satt opp et Trener 1 kurs i Teie HK, hvor 6-10 av våre trenere deltar på alle 

eller flere Trener 1-moduler. Dette har vært første steg for å få på plass flere gode kvalifiserte trenere. 

Med flere kvalifiserte trenere, vil vi kunne sikre at lagene trener mer riktig fra yngre alder av, og at 

flere spillere blir sett og har større forutsetning for riktig utvikling.  

Klubben bør fortsatt kunne hente inn flere treneressurser utover det vi har i dag. Dette vil gjøre at vi i 

større grad kan følge opp de yngre årgangene. Trenere som blir engasjert av klubben for å gjøre en 

slik jobb er dessuten helt nøytrale og klubben kan i større grad sette krav til den jobben de skal gjøre. 

Nytt denne sesongen er at alle trenere i barnehåndballen har signert en «forventningsavklarings-

kontrakt» med klubben. Det gir klubben og trenere en trygghet i hvilke forventninger vi har som 

klubb og omvendt. 

Treningstid: Fordelingsnøkkelen som brukes har vært benyttet i flere år, og det utdeles tid etter hvor 

stor aktivitet klubben har. For å løse lagenes ønsker og klubbens behov, ble det også i år kompensert 

med å leie tid til de minste i gymsalen på Steinerskolen. Dessverre ble Wilhelmsenhallen stengt for 

godt grunnet vannlekkasjer, noe som gjorde at vi måtte snu og vende på treningstider slik at de lag 

som hadde treningstid i Wilhelmsenhallen opprinnelig, også fikk treningstid i Nøtterøyhallen. Der 

ønsker vi å rette en takk til alle involverte lag som har vært løsningsorienterte. 

Marianne Seljestad og Morten Livang Andersen, SU 
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3.5. Dommere 
Alle egne turneringer i 6-10-årsklassene og 11-årsserien dekkes av egne dommere. 

I 2024 fikk Teie HK utdannet 24 dommere fra jentelagene født 2008 og 2009 på dommer 1-nivå. Per 

31. desember 2024 har klubben 27 seriekampdommere. Av de nyutdannede dommerne er flere 

inaktive, som følge av skader eller manglende interesse. Per samme tidspunkt har klubben to aktive 

dommerutviklere og én reserve. Dommerne dømmer på nivå 8-10 etter regionens «ringsystem» og 

dommerutviklerne har observasjon på nivå 5. Klubben var nær å fylle regionens dommerkvote for 

sesongen 2023-2024. 

Dommerkontakten og dommer 1-dommerne har deltatt på alle obligatoriske møter i regi av regionen. 

I mai 2024 reiste 12 dommere fra jentelagene 2009, 2008 og 2007 og to dommerutviklere til 

Fredrikstad cup med felles overnatting i et samfunnshus. Det var en vellykket tur, som skapte 

engasjement for dommerrollen og samhold på tvers av dommernivåene og årsklassene. 

Åse Bækkevold Kloster, dommeransvarlig/dommerkontakt 

4. Arrangement 

4.1. Seriekamper og barnehåndballturneringer 
I 2024 har Teie HK gjennomført alle hjemmekampene sine i Nøtterøyhallen. Det har vært gjennomført 

kamper med bane på tvers og med begge tribuner ute, noe som har gitt en fin ramme rundt flere 

arrangement. Både kampavvikling i helgene og ukedagene har stort sett fungert fint, med unntak av 

noen utfordringer med klokken på bane syd. 

Det ble i høst avholdt et opplæringskurs for sekretariat hvor det var ca. 10 deltakere. Dette er en 

positiv ordning som gjør at flere på lagene kan bytte på å sitte i sekretariatet. 

Teie HK har i 2024 avviklet to barnehåndballturneringer for 6-10 åringer. Klubben har nå for andre 

året videreført det slik at to personer tilknyttet de yngste lagene har ansvar for gjennomføringen av 

barnehåndballturneringene. Dette er et toårs engasjement der det kommer opp en ny på 

«opplæring» hver sesong mens de som går over til 11-års klassen trer ut. Denne høsten har det vært 

tett samarbeid hvor det er administrativ leder som har sittet med hovedansvaret. 

Det ble gjennomført en felles Bring-runde for både gutter og jenter før jul. Dette arrangementet 

gjennomførte gutter/jenter 16 på en meget god måte, og det kom flere tilbakemeldinger og skryt for 

et godt arrangement.   

Det er behov for å utvikle og fortsette det gode arbeidet med å bygge opp en gruppe som kan ivareta 

roller som dommerkontakt, dommerobservatører, barneturneringsansvarlig og noen som tar seg av 

merking/rigging og innkjøp. 

Madelen Holm Øderud, arrangementsansvarlig 

 

4.2. Kioskdrift (fra innkjøps- og kioskansvarlig) 
Kioskdriften i Nøtterøyhallen går greit, de fleste arrangement blir avviklet med kiosk i inngang. Det er 

da et enklere utvalg av kioskvarer enn ved full kiosk. 
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Vedlegg 2 – Resultatregnskap og balanse for 2024 
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Vedlegg 3 – Styrets forslag til budsjett for 2025 
 

Kontonr. Navn Budsjett 2025 Regnskap 2024 

3000 Sponsorinntekter mva-pliktig kr 105 000,00 kr 142 500,00 

3100 Sponsorinntekter mva-fritt kr 0,00 kr 0,00 

3110 Medlemskap kr 380 000,00 kr 282 287,00 

3120 Salg kiosk kr 450 000,00 kr 426 558,00 

3130 Salg enjoykort kr 0,00 kr 0,00 

3135 Salg ost kr 0,00 kr 0,00 

3136 Salg kopper kr 0,00 kr 72 738,00 

3140 Norsk Tipping kr 70 000,00 kr 72 653,00 

3150 Gavemidler/støtte kr 75 000,00 kr 0,00 

3160 LAM-midler kr 250 000,00 kr 218 470,00 

3165 MVA-kompensasjon kr 170 000,00 kr 169 686,00 

3170 Medlemstilskudd kr 130 000,00 kr 108 515,00 

3180 Inntekter Slottsfjellcup kr 550 000,00 kr 531 000,00 

3190 Lotteri- og stiftelsestilsynet kr 75 000,00 kr 0,00 

3200 
Salgsinnt. handelsvarer utenfor 
avg.omr. kr 0,00 kr 0,00 

  Sum salgsinntekter kr 2 255 000,00 kr 2 024 407,00 

3900 Andre driftsinntekter kr 5 000,00 kr 161 231,00 

3999 Periodisering inntekt kr 0,00 kr 0,00 

  Lagkontoer kr 300 000,00 kr 397 427,00 

  Sum driftsinntekter kr 2 560 000,00 kr 2 583 065,00 

        

4000 Varekjøp kiosk kr 200 000,00 kr 188 359,00 

4011 Kjøp for videresalg kr 0,00 kr 0,00 

4050 Kostnader sponsor/trykk/skilt kr 10 000,00 kr 9 428,00 

4200 Dommerutgifter kr 215 000,00 kr 213 126,00 

4210 Spillerutvikling kr 20 000,00 kr 13 100,00 

4220 Kursavgift dommer kr 12 000,00 kr 12 400,00 

4400 Diverse utstyr kr 200 000,00 kr 329 092,00 

4500 Deltakelse cuper kr 230 000,00 kr 229 749,00 

4220 Overføring klubbkasser kr 0,00 kr 0,00 

4550 Dugnader/vakter kr 10 000,00 kr 34 800,00 

  Sum varekostnader kr 897 000,00 kr 1 030 054,00 

        

  Dekningsbidrag kr 1 663 000,00 kr 1 553 011,00 

        

5000 Lønn til ansatte kr 260 000,00 kr 322 500,00 

  Sum lønnskostnader kr 260 000,00 kr 322 500,00 

5900 Trenerhonorar selvstendig kr 470 000,00 kr 383 000,00 

5910 Lønn ikke innberetning kr 50 000,00 kr 80 675,00 

5990 Annen personalkostnad kr 10 000,00 kr 0,00 

  Sum andre personalkostnader kr 530 000,00 kr 463 675,00 
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  Sum kostnader arbeidskraft kr 790 000,00 kr 786 175,00 

        

6300 Leie haller/baner kr 100 000,00 kr 74 113,00 

6360 Renhold kr 0,00 kr 0,00 

  Sum kostnader lokaler kr 100 000,00 kr 74 113,00 

6500 Kostnadsført utstyr kr 0,00 kr 0,00 

6540 Kostnadsført inventar kr 15 000,00 kr 11 238,00 

6620 Rep./vedlikehold utstyr kr 5 000,00 kr 3 534,00 

  Sum kostnadsførte anskaffelser kr 20 000,00 kr 14 772,00 

6200 Påmeldinger serie kr 340 000,00 kr 342 172,00 

6210 Omberamming - gebyrer kr 5 000,00 kr 15 815,00 

6220 Kontingent/lisens kr 15 000,00 kr 12 145,00 

6705 Regnskapshonorar kr 55 000,00 kr 48 007,00 

6720 Honorar økonomisk rådgivning kr 0,00 kr 0,00 

6790 Konsulentarbeid/opplæring kr 225 000,00 kr 265 411,00 

  Sum eksterne honorarer kr 640 000,00 kr 683 550,00 

6800 Kontorrekvisita kr 2 500,00 kr 0,00 

6860 Kurs dommer, trener kr 40 000,00 kr 39 540,00 

6900 Telefon/tv/datakostnad kr 5 000,00 kr 8 998,00 

  Sum kontorkostnader kr 47 500,00 kr 48 538,00 

7100 Bilgodtgjørelse oppgavepliktig kr 0,00 kr 0,00 

7140 Reisekostnad, ikke oppg.pliktig kr 50 000,00 kr 66 627,00 

  Sum reise, diett, bilgodtgjørelse kr 50 000,00 kr 66 627,00 

7300 Hjemmeside - domene kr 5 000,00 kr 5 331,00 

7320 Reklameannonser kr 0,00 kr 0,00 

  Sum salg- og reklamekostnader kr 5 000,00 kr 5 331,00 

7500 Forsikringspremie kr 3 500,00 kr 3 115,00 

  Sum forsikringer kr 3 500,00 kr 3 115,00 

7770 Bank og kortgebyrer kr 3 500,00 kr 5 650,00 

7771 Øreavrunding kr 0,00 kr 0,00 

0 Guttesamarbeidet G16/G20 kr 0,00 kr 0,00 

7420 Gaver/Støtte kr 3 000,00 kr 9 251,00 

7790 Annen kostnad m/fradrag kr 10 000,00 kr 10 384,00 

  Sum andre kostnader kr 16 500,00 kr 25 285,00 

      kr 921 331,00 

  Sum kostnader kr 882 500,00 kr 921 331,00 

        

  Sum driftskostnader kr 2 569 500,00 kr 2 737 560,00 

        

  Driftsresultat -kr 9 500,00 -kr 154 495,00 

    

 Finansinntekter   

8059 Renteinntekter kr 80 000,00 kr 13 096,00 

    

 Årsresultat kr 70 500,00 -kr 141 399,00 






